
      Protokoł Nr   X/2014 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  29 października  2014 roku 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury 

w Osielsku  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 9
00

 do 10
40

. 

Na 15 radnych obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Spóźniła się radna L. Balbuza-Walkowska. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: M. Juszczak. 

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy, Sekretarz Gminy,  Skarbnik Gminy, dyr. GZK.  

Sołtysi:  Czesław Betyna,  Justyna Magiera, Stanisław Mikulski, Danuta Szatkowska-Rzepka. 

Radni powiatowi: nieobecni  

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał:    

1)w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,   

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osielsko, 

3) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚ i GW w Toruniu 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/85/10 Rady Gminy Osielsko  w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie,  

5) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/86/10 Rady Gminy Osielsko  w sprawie przyjęcia 

szczegółowych warunków funkcjonowania zespołu interdyscyplinarnego, 

6) w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Osielsko a m. Bydgoszcz – 2 projekty, 

7)  w sprawie przyjęcia Statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Osielsku, 

8)  w sprawie  przyznania jednorazowego stypendium w dziedzinie kultury i sztuki, 

9)  w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

na 2015 r. 

10) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 

Gminnego Zakładu Komunalnego w Żołędowie na 2014 rok 

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący obrad poinformował, że na wniosek Wójta Gminy projekt uchwały Nr 7 

zostaje zdjęty z porządku obrad, a w jego miejsce proponuje się projekt w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Gminnego Zakładu 

Komunalnego w Żołędowie na 2014 rok, który był omówiony na komisjach. 

Porządek obrad , w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie- za. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

Protokoł  w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie –za. 
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Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał 

– stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

Składanie interpelacji – nie złożono żadnej interpelacji. 

Zapytania do radnych powiatowych – nie było zapytań. 

 W tym miejscu obrad przybyła radna L. Balbuza-Walkowska. Stan radnych 14. 

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Skarbnik Gminy p. Nalaskowska omówiła  zmiany od ostatnich posiedzeń komisji. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/83/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko.  

Salę obrad opuściła radna L. Balbuza-Walkowska. Stan radnych 13. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/84/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

WFOŚ i GW w Toruniu. 

W tym miejscu obrad p0rzybyła radna L. Balbuza-Walkowska. Stan radnych 14. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/85/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr IX/85/10 

Rady Gminy Osielsko  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/86/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr IX/86/10 

Rady Gminy Osielsko  w sprawie przyjęcia szczegółowych warunków funkcjonowania 

zespołu interdyscyplinarnego.  

 Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/87/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie zawarcia porozumienia 

pomiędzy Gminą Osielsko a m. Bydgoszcz. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta 

jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/88/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie zawarcia porozumienia 

pomiędzy Gminą Osielsko a m. Bydgoszcz. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta 

jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/89/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Gminnego Zakładu Komunalnego w Żołędowie 

na 2014 rok. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/90/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie  przyznania jednorazowego 

stypendium w dziedzinie kultury i sztuki. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta 

jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/91/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2015 r.  Uchwała w drodze 

głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr X/92/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje-  nie składano interpelacji. 

 Wolne wnioski i zapytania: 

Przewodniczący obrad poinformował o  stanie złożonych oświadczeń majątkowych.  

Do Wójta gminy wpłynęły oświadczenia od: Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy  

i pracowników wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta oraz   dyrektorów  

i kierowników jednostek organizacyjnych gminy. Wszystkie oświadczenia zostały wysłane do 

odpowiednich Urzędów Skarbowych.  

Radni składali oświadczenia dwukrotnie, do 30 kwietnia br. oraz do 21 września br.  Wszyscy 

radni złożyli oświadczenia w ustawowym terminie, które przekazałem do Pierwszego Urzędu 

Skarbowego w Bydgoszczy. Przewodniczący Rady  i Wójt  złożyliśmy oświadczenia 

majątkowe do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego w Bydgoszczy w ustawowym terminie.  

Przewodniczący poinformował o planowanej na dzień 14 listopada br. ostatniej sesji Rady 

Gminy tej kadencji.  

I.Kraszkiewicz- poinformował, ze w tydzień po spotkaniu z dyrektorem GDDK i A  odbyło 

się spotkaniu Komitetu Protestacyjnego – zainteresowanych budową obwodnicy S5. Na 

spotkaniu z dyrektorem GDDK i A podzieliliśmy się wątpliwościami. Województwo 

Kujawsko-Pomorskie  zgłosiło zapotrzebowanie w kontrakci8e dla województwa na ok.   35 

mld zł, wstępne szacunki Urzędu rady Ministrów opiewają ok. 25 mld zł, a więc 10 mld 

brakuje.  Głównie tą   wątpliwość wyeksponowaliśmy dyr. GDDK i A. Umówiliśmy się, że 

do 10 listopada br. dyr. GDDK i A udzieli odpowiedzi na piśmie komitetowi. Gdy będą 

wątpliwości to ponowimy apel i przystąpimy do akcji protestacyjnej. Protest idzie 

dwukierunkowo. Nie zgadzamy się na odcięcie miejscowości jak Wilcze, Jarużyn czy 

Strzelce Górne od drogi krajowe Nr 5. Mieszkańcy oraz komunikacja zbiorowa  będą 

zmuszeni korzystać z  węzła  w Aleksandrowie. Ponadto będą odcięte tereny nasze, które 

zaplanowane są pod park przemysłowy, zgodnie z uchwałą Rady Gminy Osielsko.  
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Nasze działania mają na celu aby budowa obwodnicy S5 była wpisana do planu inwestycji 

krajowych na rok 2015. 

 Fr. Ziółkowski – należy mieć również przyszłościowo  na uwadze budowę obwodnicy 

wschodniej, aby można   swobodnie dotrzeć do centrum onkologii. 

M. Zielińska- nie wszyscy pasażerowie są zorientowani, że ulgi biletów z I strefy nie mają 

zastosowania w II strefie. Byłam świadkiem gdy był wypisywany mandat. Czy będzie 

możliwość wydłużenia linia Nr 93 do centrum Bydgoszczy. Zapytała o termin rozpoczęcia 

prac wiązanych z budową ul. Jana Pawła II. 

Wójt – jak wynika z informacji ZDM i K,  nie ma możliwości wprowadzenia autobusów z 

linii międzygminnej do centrum Bydgoszczy. Spodziewam się, że nasza partycypacja 

kosztów nie zmieni się w przyszłym roku. Frekwencja na liniach 93 i 94 średnio dziennie 

wynosi i tak linia Nr 94  - 800 pasażerów, a Nr 93 – 600 dziennie. Muszę poinformować 

Państwa o dyskusjach o uruchomieniu komunikacji miejskiej z Fordonu przez Jarużyn do 

Strzelec Górnych. 

A.Różański – na ul. Kolonijnej w Niemczu nadal kierowcy nie przestrzegają znaków 

ograniczenia prędkości. Muszę stwierdzić, że mało jest patroli policyjnych. Jeżeli Policjanci 

nie mają miejsca na ustawienie radaru to wyrażam  zgodę na jego ustawienie  w moim 

wjeździe  na posesję. 

Kiedy nastąpi przeniesienie przystanku przy ul. Bydgoskiej w Niemczu. 

Wójt – dwa razy na ul. Kolonijnej był ustawiony radar, taką miałem informację od Policji.  

Na przeniesienie przystanku Starostwo Powiatowe nie wyraziło zgody. 

I.Ratuszna- czy w Bożenkowie będzie dodatkowy kurs po godz. 19.00. 

 Wójt – od Nowego Roku ma PKS uruchomić dodatkowy kurs.  

St. Mikulski –   po  wydanych obiadach przez GOPS puste pojemniki leżą koło świetlicy.    

D. Szatkowska-Rzepka – firma DAN nadal prowadzi przetwórstwo. Wczoraj bardzo mocno 

cuchnęło.  

Cz. Betyna – czy na ul. Warsztatowej w Maksymilianowie będzie ustawione oświetlenie 

uliczne. Starostwo Powiatowe wydaje pozwolenia na budowę, informacje przychodzą z 

dużym opóźnieniem zdarza się, że są pomylone sołectwa. 

Wójt – trwają rozmowy z PKP w Gdańsku i sprawa jest na dobrej drodze. Ze Starostwa 

Powiatowego dostajemy zbiorczą informację o wydanych pozwoleniach na budowę 

większych  kubaturowo obiektów. 

K. Cichański -  wnioskował o systematyczne badanie pomiaru prędkości na ul. Kolonijnej  

i Starowiejskiej w Jarużynie przez Policję. 

J. Baumgart-  kolejny raz wnioskuję o poprawę bezpieczeństwa na ul. Tuberozy w Osielsku. 

Samochody parkowane są na chodniku, trawniku i piesi nie maja możliwości bezpiecznego 

przejścia. Zawnioskował do dyrektora GZK o przycięcie konarów, które zasłaniają znak 

drogowy przy ul. Tuberozy. 

Wójt – do czasu zakończenia budowy szkoły nie będą dokonywane zmiany na ul. Tuberozy. 

K. Lachowska – jak wynikało z pisma ze Starostwa miałam wskazać miejsca do patrolowania 

przez Policję. Przy ul. Kościuszki ustawić należy barierki ochronne ponieważ gdy popada 

śnieg nie będzie widać uskoku.  

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 


